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Törnskogens villaägareförening 
Protokoll från årsstämman 2024-04-05 

 Tid och plats Fredagen den 5:e april 2024 kl. 19.15.  

§ 1 Val av ordförande vid stämman och 

stämmoordförandens val av 

protokollförare. 

Stämman utsåg Elizabeth Söderberg att som ordförande leda 

stämman. Elizabeth Söderberg utsåg Eileen Pålsson att föra 

protokoll. 

§ 2 Upprättande och godkännande av 

röstlängd. 

21 fastigheter var representerade.  

§ 3 Val av en eller två justerare. Stämman utsåg Johannes Holmertz och Tove Selenius Moëll att 

jämte ordförande justera protokollet. 

§ 4 Prövande av om stämman blivit 

behörigen sammankallad. 

Stämman förklarades vara i behörig ordning kallad. 

§ 5 Godkännande av dagordningen. Stämman godkände dagordningen. 

§ 6 Framläggande av årsredovisningen 

och revisionsberättelsen. 

Årsredovisningen föredrogs av Bengt Pålsson. 

Revisionsberättelsen föredrogs av Monica Almquist. 

Årsredovisningen godkändes och lades till handlingarna 

tillsammans med revisionsberättelsen. 

§ 7 Beslut om fastställande av 

resultaträkningen och 

balansräkningen samt disposition av 

vinsten eller förlusten enligt den 

fastställda balansräkningen. 

Stämman beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen. 

Stämman beslutade att årets förlust överföres till ny räkning. 

§ 8 Beslut om ansvarsfrihet åt 

styrelseledamöterna. 

Stämman beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet 

för det gångna året. 

§ 9 Fråga om arvoden till 

styrelseledamöterna och revisorerna. 

Stämman godkände arvode i form av en middag om året. 

§ 10 Beslut om medlemsavgift för 

kommande verksamhetsår. 

Medlemsavgiften fastställdes av stämman till 200 kr/år. 

§ 11 Beslut om antalet styrelseledamöter 

och styrelsesuppleanter som ska 

väljas. 

Stämman beslutade att antalet styrelseledamöter och 

styrelsesuppleanter ska förbli oförändrat, dvs att 5 

styrelseledamöter och en suppleant ska väljas. 
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§ 12 Val av styrelse. Stämman beslutade att enl. valberedningens förslag utse följande 

ordinarie styrelseledamöter:  

• Liz Söderberg, 1 år, omval  

• Ola Svensson, 1 år, omval 

• Jan Olsson, 1 år, omval 

• Eileen Pålsson, 1 år, omval 

• Bengt Pålsson, 1 år, omval 

Stämman beslutade att utse följande suppleant: 

• Tove Selenius Moëll, 1 år, omval 

§ 13 Val av revisorer och eventuella 

revisorssuppleanter. 

Stämman beslutade att enl. valberedningens förslag utse följande 

revisor: Olle E. Johansson, 1 år, omval.  

Stämman beslutade att enl. valberedningens förslag utse följande 

revisorssuppleant: Monica Almquist, 1 år, omval. 

§ 14 Val av valberedning. Stämman beslutade att utse följande valberedning: 

• Mimmi Skarelius Lille, omval (sammankallande) 

• Karin Haller, nyval 

§ 15 Fastställande av budget och 

årsavgift. 

Budgeten fastställdes av årsstämman. Den förväntade förlusten 

anses inte motivera en höjd årsavgift (medlemsavgift). 

§ 16 Motioner. Inga motioner inkomna. 

§ 17 Annat ärende som ska tas upp på 

stämman enligt lag eller föreningens 

stadgar. 

Inget. 

§ 18 Övriga ärenden och information. Föreningslokalen och tennisbanan 

Styrelsen berättar att SKAB har sagt upp föreningens 

hyreskontrakt på källarlokalen i Vaxmoraskolan med verkan 5:e 

november 2024. Man har presenterat olika alternativ: 

• Lokalen byggs om enligt dagens byggnormer, dvs med 

handikapp-WC, hiss och ordentlig ventilation, till en 

kostnad av ca. 2,5 miljoner kronor. Årshyran höjs då till 

208 000 kr om året.1  

• Lokalen byggs om till en riktig samlingslokal (se ovan) 

och vårt hyreskontrakt avslutas. I stället sköter Kultur 

och fritidskontoret allmän uthyrning med timpris. 

Föreningen kan inte betala 208k om året, vi tror inte heller att 

kommunen faktiskt kommer att bygga om lokalen för så stora 

pengar, bara för att kunna hyra ut den på kvällarna.  

IFK Törnskogens nyttjanderätt i Villaägareföreningens avtal 

med kommunen har också sagts upp. IFKT har anlitat en 

advokat.  

                                                 
1 På stämman sa vi felaktigt 280 000 kr. Det är 208 000 kr som gäller. 
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Liz Söderberg har för Törnskogens styrelse skrivit till politiker i 

Sollentuna, som har visat intresse och föreslagit ett mötesdatum i 

juni. Styrelsen kommer att fortsätta diskutera med politiker, 

SKAB och IFKT och försöka komma fram till en lösning som 

gynnar föreningarna.  

”Plan B” kan vara att vid behov låna klassrum och matsal i 

Vaxmoraskolan. Under mötet kom förslag för en ”Plan C” vilket 

skulle kunna vara att vid behov hyra Vaxmoraområdets lokal. 

Medlem Karin Haller känner engagemang och ber om att få 

möjlighet att vara med vid framtida möten och diskussioner, 

vilket välkomnas av styrelsen. 

Styrelsen kommer att hålla medlemmarna uppdaterad via 

Facebookgruppen och föreningens hemsida www.tornskogen.se.   

Utbyggnad av förskolan Pysslingen 

Medlem berättar att han har fått information från kommunen om 

att Pysslingen ska byggas ut. Antalet barn ska ökas från 100 till 

160. Han anser att parkering och transportmöjligheterna i så fall 

måste förbättras. Han har skrivit till kommunen om detta och 

inte fått svar. Vi undrar vem som äger marken och tror att det är 

kommunen. Har bygglov redan beviljats? Bör undersökas.  

Trafikproblem i området 

Trafiken är en fråga som många är angelägna om att diskutera. 

Vad är resultat av flödesanalysen som förmodligen görs minst en 

gång per år? Ska Diskusvägen öppnas för trafik så att vi slipper 

vändande bilar mitt i korsningen Vaxmoravägen/Trestegsvägen? 

Ska Båtsmansvägen öppnas för genomfartstrafik så att boende i 

Vaxmora och norra Törnskogen inte behöver köra runt via 

Gustavbergsleden och belasta nedre Båtsmansvägen dubbelt? 

Hur får vi ned hastigheten på våra vägar? 

Varje möjlig åtgärd skulle göra läget sämre för vissa boende och 

bättre för andra. Vi vet inte vilka åtgärder som skulle ha bäst 

effekt, det är en stadsbyggnadsfråga. Vi måste påtala problem 

och begära av ansvariga instanser att de kommer med förslag på 

lösningar.  

Status Lingonvägen 

Boende på Lingonvägen, som sedan några år får vara med i 

Törnskogens villaägareförening, har organiserat sig i en egen 

grupp. De har startat en uppdaterad form av Grannsamverkan 

och har kontakt med kommunpolisen. De har fått bättre kontakt 

med varandra och har för avsikt att ställa upp för varandra mer 

än tidigare. Föredömligt! 

Vilka bilder kan läggas upp i Facebookgruppen? 

Facebookgruppen ”Törnskogens villanätverk” har drygt 1000 

medlemmar och är väldigt aktiv. Några ifrågasätter vårt förbud 

mot att lägga upp personbilder. Enligt dagens gruppregler: 

Personbilder är i allmänhet inte tillåtna. Inte heller uppgifter 

som kan identifiera personer i samband med diskussioner om 

felaktigt eller misstänkt beteende… Tänk på att det inte behöver 

ha ett otrevligt syfte. Varna oss andra om du tycker det verkar 

http://www.tornskogen.se/
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misstänkt. Åker de i bil kan man ange modell och färg på bilen. 

Inga personbilder! 

Vi diskuterar en ändring av reglerna. Dataskyddsreglerna säger 

inte att man alltid måste ha någons samtycke för att få lägga ut 

bilder på andra på nätet. Det måste bedömas i varje enskilt fall 

om bilden var av sådan art att man borde ha bett om lov. Har det 

ett brottsförebyggande syfte kan det mycket väl vara tillåtet att 

lägga upp bilder på bilar (med reg.nr.) och även personer. Vår 

administratör för Facebookgruppen kommer att undersöka saken 

och föreslå en omformulering av reglerna. 

Bilpool 

Medlem Staffan Pernler tar upp idén om att starta en bilpool. 

Intresse finns hos andra. Staffan samlar mer information och 

undersöker möjligheterna. Det kan komma en intresseenkät på 

Facebookgruppen.  

 

 

Datum: 2024-04-09 

 

 ____________________________________________  

Eileen Pålsson, Sekreterare  

 

 

Justeras 
 

Datum: 2024-04-___ 

 

 ____________________________________________  

Elizabeth Söderberg, Ordförande 

 

 

Datum: 2024-04-___ 

 

 ____________________________________________  

Johannes Holmertz  

 

 

Datum: 2024-04-___ 

 

 ____________________________________________  

Tove Selenius Moëll 


